
Genoemde opmerkingen tijdens bewonersavond 30 november 2023 

Verlichting 

• Ik zie delen in de wijk die minder zijn verlicht. Heeft het plan hier aandacht voor? 

o We passen de verlichting aan zodat de verlichting voldoet aan de huidige normen.  

Op plaatsen waar dat nodig is wordt verlichting toegevoegd. 

Verkeer 

• Valt de Buizerdstraat ook binnen het plangebied? 

o Nee, deze straat valt niet binnen het plangebied. De verharding is van voldoende 

kwaliteit. We onderzoeken wel of het mogelijk is of we snelheid remmers kunnen 

maken bij de kruispunten. Hier komen we later op terug.  

• Valt de Laan van Nederhoven ook binnen het plangebied?  

o Ja, deze weg vanaf de Merelstraat tot aan de Kerkstraat valt binnen plangebied. Er 

blijft een snelheid gelden van 50 km/h. We willen de weg anders inrichten om wat te 

doen aan de snelheid. Er zijn veel ideeën geopperd om de weg en kruispunten anders 

in te richten 

• Wat gaat de gemeente doen aan het vrachtverkeer in de Laan van Nederhoven? Wat is de 

status van het vrachtwagenverbod in de Kerkweg? 

o Exceptioneel transport en bestemmingsverkeer moet sporadisch van de weg gebruik 

kunnen maken. Daarom gaan we vrachtverkeer niet weren. Ervaart u overlast over 

het vrachtverkeer, meld dit dan via de enquête.  

Verharding 

• Wat gaat de gemeente doen aan de verharding, die verzakt is als gevolg van de 

werkzaamheden van de nutsbedrijven? In bijvoorbeeld de Eendstraat en de Karekietstraat? 

o De verharding wordt hersteld tijdens het project. 

Groen 

• Komen de struiken in de Buizerdstraat en Koekoekstraat terug? 

o De gemeente betrekt de klankbordgroep bij het groenplan. Hier wordt ook gekeken 

naar de locatie van bosschages en struiken. Aansluitend wordt het plan op een 

volgende bewonersavond voorgelegd aan alle bewoners.  

Depotruimte 

• Kan de depotruimte komen langs de Kerkweg in plaats van midden in de wijk? Wij hebben al 

drie jaar overlast ervaren en willen het depotruimte nu ergens anders. 

o We gaan onderzoeken of de depotruimte met water aansluiting kan komen langs de 

Kerkweg. We kunnen dit nog niet beloven. 

 

  



Hemelwater 

o Wat doen jullie met hemelwater? 

▪ We koppelen hemelwater zoveel mogelijk af van het riool en begeleiden het 

water naar oppervlaktewater in de omgeving 

Nutsbedrijven 

o Wanneer zijn de nutsbedrijven klaar? 

▪ We verwachten dat de werkzaamheden van nutsbedrijven gereed zijn medio 

december 2023. 

o Waarom kan niet alles tegelijk gebeuren? We hebben al heel lang overlast (3 jaar) 

▪ Veel verschillende bedrijven hebben veel verschillende activiteiten. Het is 

niet haalbaar om alle activiteiten gelijktijdig te laten plaatsvinden. Het 

verwijderen en aanbrengen van electra kan bijvoorbeeld niet tegelijk 

gebeuren omdat anders bewoners zonder elektriciteit komen te zitten. 

o Hoe krijg ik communicatie over de planning vanuit Delta en Siers? 

▪ Delta en Siers moet zelf de bewoners informeren over de werkzaamheden. 

We hebben begrepen dat hun werkzaamheden uitlopen. We gaan ze vragen 

of ze beter met de buurt willen communiceren 

o Ik ervaar geluidsoverlast, scheuren of letselschade over de werkzaamheden van de 

nutsbedrijven. Wat moet ik doen? 

▪ Een klacht indienen bij de nutsbedrijven. De gemeente is hier nu geen partij 

in. Zelf gaat de gemeente vooruitlopend op haar werkzaamheden een 

bouwkundige opname doen van alle woningen om achteraf zonder discussie 

vast te kunnen stellen of de werkzaamheden schade aan de woningen heeft 

veroorzaakt.    

o Hoe kan ik aandacht vragen voor toezicht bij de uitvoering van de werkzaamheden 

van nutsbedrijven? 

▪ Het beste is dit te doen van een Fixi-melding. . 

o Wij zullen de opmerkingen gemaakt op deze avond ook onder de aandacht brengen 

bij de vergunningverleners van de gemeente. Gaat KPN glasvezel aanleggen? 

▪ We hebben hier geen signalen over ontvangen. 

o Worden palen die tijdelijk zijn verwijderd hersteld? 

▪ Graag een melding doen via Fixi. 

 

Ophogen en brandgangen eigen terrein 

o Kan de gemeente bewoners aanspreken op onderhoud in de brandgangen? 

▪ De gemeente gaat bewoners aanspreken, maar we kunnen bewoners niet 

verplichten om aanpassingen te doen. Brandgangen zijn een 

verantwoordelijkheid van de eigenaar zelf. 

o Ik heb hulp nodig bij het aanpassen van het eigen terrein als de gemeente gaat 

ophogen. Ik kan het niet alleen. 

o De aannemer die voor ons het werk gaat uitvoeren kan u t.z.t. een  aanbieding  doen 

om dit werk in opdracht van u uit te voeren Is er offerte mogelijk voor aanpassen 

brandgangen? 

▪ Ook hier kan onze aannemer in een later stadium de eigenaar van de 

brandgang een offerte voor uitbrengen. Nadere informatie hierover volgt. 



o Gaan woningbouwcorporaties ook ophogen? 

▪ De gemeente gaat niet ophogen op gebied van corporaties, we vragen de 

corporatie om hun eigen terrein op te hogen. We zitten elk kwartaal met de 

corporaties aan tafel. 

o Hoeveel is er verzakt? Hoeveel wordt er opgehoogd? 

▪ Er is tussen de 0 en 20 centimeter verzakt. We hogen op tot aan de 

oorspronkelijke aanleghoogte. 

o Schrijft de gemeente de eigenaren van het parkeerterreintje uit om onderhoud te 

plegen? 

▪ We schrijven de eigenaren aan en vragen hun om onderhoud uit te voeren. 

o Hoe kan er een melding worden gemaakt over verzakkingen? 

▪ Maak een melding via ons meldingen systeem Fixi. Tijdens de 

werkzaamheden wordt de openbare ruimte sowieso opgehoogd. 

Groen 

o Ik heb overlast van bomen. Wat gebeurt hier mee?  

▪ Alleen overlast gevende bomen worden weggehaald. Let op: Alleen 

overhangende takken boven een dakgoot of bladverlies, wordt niet gezien als 

overlast en is geen reden om een boom te kappen.  Goede bomen worden 

gehandhaafd. 

▪ We maken nog een plan welke bomen blijven behouden en welke weg gaan. 

o Komt er compensatie? 

▪ Alle bomen worden gecompenseerd. Maar natuurlijk zijn de nieuwe bomen 

jong en daardoor anders in formaat dan de huidige bomen. 

o In de Koekoekstraat/Buizerdstraat zijn maar twee bomen terug geplaatst. Waar is de 

3e boom? 

▪ We gaan dit uitzoeken en komen hier op terug. 

o Wordt met bomen rekening gehouden met kabels en leidingen? 

▪ Ja, we gaan hier rekening mee houden. 

Parkeren 

- Plaatst de gemeente elektrische laadpalen? 

o Laadpalen worden niet door de gemeente geplaatst, maar door een externe partij op 

aanvraag van een bewoner. Er wordt pas een laadpaal geplaatst als daar vraag naar 

is.  

o Er is nieuw beleid in de maak, maar deze is nog niet vastgesteld. 

- Wanneer worden parkeertellingen uitgevoerd? 

o Dit gebeurt op meerdere momenten, we willen de momenten met de hoogste 

parkeerdruk in beeld krijgen    

- Worden auto’s op de oprit meegeteld? 

o Ja, deze worden meegeteld met de parkeertellingen. 

- Waar kan ik mijn auto parkeren? 

o U kunt parkeren in de buurt, niet noodzakelijk voor de deur.  

- Wordt er rekening gehouden met bedrijfswagens? 

o Bedrijfswagens zijn toegestaan mits korter dan 6 meter en lager dan 2,4 meter 

o Te grote voertuigen kunnen via Fixi worden gemeld om het onder de aandacht te 

brengen bij Handhaving. 



 

Afval 

- Waar kunnen we zaken melden over afval? 

o Meldingen over afval kunnen via  ons meldingensysteem Fixi worden gemeld. 

Bereikbaarheid tijdens werkzaamheden 

- Zijn woningen bereikbaar tijdens werkzaamheden? 

o Ja, deze zijn bereikbaar(niet altijd met de auto). Maar iedereen moet beseffen:   er 

gaat sowieso sprake zijn van overlast. 

 

 

 


